
RADA PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 
 
 
 
 
 
 

  
 

Zápis z 58. zasedání Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT ze dne 
14. února 2023 

 
 
 
 

Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. (online) 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. (online) 
 
 
Omluvení členové RVH 
Ing. Lucie Jirotková 
doc. Ing. Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Přítomní hosté 
 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH ČVUT 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
Ing. Veronika Kramaříková, MBA, prorektora pro rozvoj a strategie 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu zasedání. 

a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 

b) RVH schválila program jednání. 
 

2) Schválení zápisu z 57. jednání RVH ze dne 31. ledna 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 

b) RVH schválila zápis z jednání. 
 

3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval RVH o paragrafovaném znění novely o vysokých 

školách, které by mělo projít dalším kolem připomínek.  

b) Dle rektora Petráčka by mělo dojít i k úpravě zákona č. 130/2002 o podpoře 

výzkumu a vývoje. Zatím se mluví jen o konceptu zákona, který ještě nebyl 

předložen vládě. Nové připomínky k zákonu jsou důležité, jelikož zákon opomíjí 

řadu věcí, které jsou pro vysoké školy důležité. 

c) V souvislosti s řadou problémů, se kterými se poslední dobou potýkaly jiné vysoké 

školy, by chtěl rektor Petráček vytvořit Equal oportunity plánu pro studenty ČVUT.  
 

4) Zpráva o dosahování cílů Strategického záměru ČVUT za rok 2022 od paní prorektorky 
Kramaříkové. 

a) Paní prorektorka Kramaříková představila Zprávu o dosahování cílů Strategického 

záměru ČVUT za rok 2022. Jedná se o shrnutí dříve známých projektů IP. 

V celkovém hodnocení jsou vidět jednotlivé projekty, kdy většina z nich byla 

realizována dle svého předchozího nastavení. Proběhlo i závěrečné hodnocení 

projektů v rámci jednotlivých součástí ČVUT.  

b) Prof. Hájek vznesl dotaz, jaké projekty jsou plánované do budoucna? Dle 

prorektorky Kramaříkové jsou všechny připravované a realizované projekty 

k dispozici na Odboru rozvoje.  Struktura projektů je hodně podobná roku 2022, 

jelikož projekty na sebe navazují a jsou spojeny v pětiletém plánu. Bylo by třeba 

zvážit navýšení peněz v rámci vnitřní soutěže, je možné například využit stipendia, 

na která by se mohli připojit studenti s konkrétním projektem.  

c) Prof. Hájek upozornil, že je nutné maximálně dotáhnout softwarovou podporu, 

jelikož univerzitu čeká velký nápor administrativy. Není pro softwarovou podporu 

v rámci projektu málo peněz? Dle prorektora Holého je tu spousta věcí, která na 

tento problém navazuje, některé věci se udělají zjednodušeně, ale funkčně a 

implementace se udělá postupně. Prof. Hájek podotknul, že k dobré funkčnosti je 

ale potřeba silná softwarová podpora. Prorektor Holý upozornil, že musí existovat 

podpora, která je datově podložená. Kontrolní zprávy, které teď budou vznikat 

mohou být sepsány jen z toho, co je datově podpořené. Tento problém se zatím 
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bude řešit ve dvou etapách, podle toho, co je podpořeno v rámci dat.  

d) Prof. Jirásek upozornil na to, že hodnota hodnocení v THT je uvedena jako zvyšující 

se i přesto, že v celkovém hodnocení ČVUT klesá. Dle rektora Petráček je hodnota 

uvedena v percentilu, ve kterém univerzita stoupá. Prorektorka Kramaříková 

doplnila, že je často těžké stanovit správné indikátory a jejich formulace.  
 

5) Udělení akreditace doktorskému studijnímu programu Asistivní technologie (Assistive 
technologies) v anglickém jazyce. 

a) Doc. Janoušek představil hodnoticí zprávu komise, která doporučuje udělení 

akreditace SP Asistivní technologie (Assistive Technologies) v návaznosti na 

českou akreditaci.  

b) RVH ČVUT uděluje oprávnění uskutečňovat doktorský studijní program Assistive 

technologies v anglickém jazyce na dobu působení obsahově shodného 

doktorského studijního programu Asistivní technologie uskutečňovaném v 

českém jazyce (tj. do 04.06.2029). 

 

Hlasování:  

Pro Proti Zdrželi se 

11 0 0 

 
 

6) Udělení akreditace navazujícímu magisterskému studijnímu programu Letectví a 
kosmonautika v prezenční a kombinované formě. 

a) RVH ČVUT obnovila řízení SP Letectví a kosmonautika. 
b) Prof. Jíra přestavil hodnoticí zprávu reagující na změny v akreditačním spisu. 

Komise doporučuje udělení akreditace do dobu 10 let.  
c) RVH ČVUT vzala na vědomí opravený akreditační spis SP Letectví a kosmonautika, 

který reflektuje připomínky vznesené na 56. jednání RVH.  
RVH ČVUT uděluje oprávnění uskutečňovat navazující magisterský program 
Letectví a kosmonautika na dobu 10 let. 
 
Hlasování: 

Pro  Proti Zdrželi se 

11 0 0 
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7) Udělení akreditace navazujícímu magisterskému studijnímu programu Aerospace Engineering. 

a) RVH ČVUT obnovila řízení SP Aerospace Engineering.  

b) Prof. Jíra představil hodnoticí zprávu reagující na změny v akreditačním spisu. 

Komise doporučuje udělení akreditace do dobu 10 let. 

c) RVH ČVUT vzala na vědomí opravený akreditační spis SP Aerospace Engineering 

který reflektuje připomínky vznesené na 56. jednání RVH. 

RVH ČVUT uděluje oprávnění uskutečňovat navazující magisterský program 

Aerospace Engineering v anglickém jazyce na dobu 10 let. 

 

Hlasování: 

 

Pro Proti Zdrželi se 

11 0 0 

 
 

8) Schválení členů dočasné pracovní komise pro průběžné zhodnocení navazujících 
magisterských programů Inteligentní dopravní systémy a Intelligent Transport Systems FD 
ČVUT. 

  

a) Předseda komise prof. Macek navrhl níže uvedené členy pracovní komise. 

 

Členové Pozice 

Doc. Ing. Josef Kocourek, Ph.D. Interní 

Doc. Ing. Lukáč Týfa, Ph.D. Interní 

 
b) RVH ČVUT schválila členy dočasné pracovní komise pro průběžné zhodnocení 

navazujících magisterských programů Inteligentní dopravní systémy a Intelligent 
Transport Systems na FD ČVUT. (Předseda komise prof. Jan Macek, CSc. byl 
schválen RVH na zasedání dne 17. 1. 2023). 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 
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9) Projednání úpravy příkazu rektora o Postupu vnitřní akreditace studijních programů. 

a) Prorektor Holý představil úpravy příkazu rektora o Postupu vnitřní akreditace 

studijních programů. Tento postup představuje nový model složení hodnoticí 

komise, ve které by byly vytvořeny pouze dva posudky, na základě kterých by 

poté předseda komise vytvořil konečnou hodnoticí zprávu. Je třeba doupravit, jak 

bude fungovat celá hodnoticí komise v rámci vzniku zápisu a komunikace 

s odborem kvality a tajemníkem RVH. Jeden člen komise bude nově student. 

Návrh počítá s tím, že by účinnost příkazu byla od 1. června.  

b) Prof. Jíra vznesl dotaz jakým způsobem se budou získávat studenti do hodnoticích 

komisí? Prorektor Holý souhlasil s tím, že výběr není jednoduchý, návrhy by 

mohly přicházet od Akademických senátů fakult.  

c) Prof. Hájek navrhl, zda by formuláře mohly být podpořeny softwarově. Rektor 

Petráček namítl, že tato úloha momentálně není možná. Prorektor Holý doplnil, 

že nový formulář bude více interaktivní a uživatelsky přívětivý. Aktuální přílohy 

budou vždy zveřejněny na webu.  

d) Prof. Jakovenko vznesl dotaz ohledně možnosti dostupovat program, kterému 

končí akreditace. Prof. Hájek odpověděl, že je potřeba mít právní ošetření k 

tomu, aby studenti mohli dostudovat. V kompetenci Institucionální akreditace by 

mělo být možné převést studenty, kterým končí program, do jiného programu, 

který se ale může jmenovat jinak. Dle prorektora Holého je potřeba zjistit, jaké 

jsou potřeby k tomu, aby něco takového bylo možné.  

e) Prof. Jirásek se zeptal, jaké jsou další kroky v případě, že se fakulta vyjádří 

negativně ke složení hodnoticí komise. Dle doc. Hozmana by příkaz měl upravit, 

že v takovém případě, je možné podat námitku ze strany fakulty pouze jednou. 

f) RVH ČVUT projednala úpravy příkazu rektora o Postupu vnitřní akreditace 

studijních programů. 
 

10) Různé. 
a) Další jednání RVH proběhnou: 7. 3., 11. 4., 16. 5., 13. 6. 

 


